

车辆代理委托书
Vehicle Proxy Authorization Letter

委托人: Principal:		委托人联系地址: Address:	
委托人出生年月: DOB		委托人电话 Phone:	
委托人护照号: Passport No:		受托人电话 Phone:	
受托人: Agent/Trustee:		受托人出生年月 DOB:	
受托人身份证号 ID Number:		受托人联系地址: Address:	

鉴于委托人希望委托被委托人代为办理车辆相关事宜, 特此委托。

Given that the Principal wishes to authorize the Proxy to handle vehicle-related matters on their behalf, this proxy is hereby granted.

1. 车辆信息: 车辆的具体信息如下:

Vehicle Information: The specific details of the vehicle are as follows:

车牌号码: _____

License Plate Number: _____

车辆品牌: _____

Vehicle Brand: _____

车辆型号: _____

Vehicle Model: _____

车辆识别码(VIN码): _____

Vehicle Identification Number (VIN): _____

发动机号码: _____

Engine Number: _____

2. 办理事项: 被委托人有权代表委托人办理以下事项:

Matters to Be Handled: The Proxy is authorized to handle the following matters on behalf of the Principal:

1) 车辆过户手续;

Vehicle transfer procedures

-2) 车辆年检;

Vehicle annual inspection

- 3)车辆保险办理和理赔;
Vehicle insurance application and claims;
- 4)车辆交通违章处理;
Traffic violation processing for the vehicle;
- 5)其他车辆相关事宜。
Other vehicle-related matters.

3. 权限和义务:被委托人代表委托人行使必要的权利和义务, 维护委托人的权益。
Powers and Obligations: The Proxy shall exercise necessary rights and fulfill obligations on behalf of the Principal to safeguard the interests of the Principal.

4. 有效期限:本委托书自签署之日起生效, 并持续有效, 直至完成委托事项或被委托人收到委托人的书面撤销通知为止。
Validity: This proxy letter shall take effect from the date of signing and remain valid until the completion of the entrusted matters or until the Proxy receives a written revocation notice from the Principal .

委托人签名: _____
Principal Signature: _____

日期: _____
Date: _____

请注意, 这只是一个模板, 并可能需要根据您的特定情况进行修改。在填写并使用这份声明之前, 您可能需要寻求法律专家的建议。另外, 一些地方可能需要此委托书在见证人或公证人在场的情况下签署, 以达到法律效力。